

布蘭諾華人宣道會

Plano Chinese Alliance Church

Sunday, January 26, 2020

5025 Custer Road, Plano, TX 75023

Tel: (972) 867-2990

<http://www.pcactexas.org>

Vision Statement: Welcome, Equip, Send

異象宣言：歡迎、裝備、差派

普世差傳，我的責任！World Missions, My Responsibility

代理主任牧師：常恩恩牧師 Interim Senior Pastor: Rev. Dr. Albert Seung

中文堂牧師：傅國朝牧師 Chinese Pastor: Rev. Dr. Samuel Fu

英文堂牧師：謝大成牧師 English Pastor: Rev. Brian Hsieh

青少年牧師：Youth Pastor: Minister Cody Gustafson

兒童事工：Children Minister: Minister Valerie See

聚會時間表 Schedule of Service and Activities

週日 (Sunday)

9:30AM	英文主日崇拜	English Worship
	中文主日學	Chinese Sunday School
	兒童詩班/崇拜	Children's Choir/Worship
11:00AM	中文主日崇拜	Chinese Worship
	英文主日學	English Sunday School
	兒童主日學	Children's Sunday School
12:20PM	午餐與交誼	Lunch & Fellowship
1:15PM	詩班練習	Choir practice

週二 (Tuesday)

10:30AM	迦南團契	Canaan Fellowship
	每月第二週二	

週三 (Wednesday)

7:30PM	禱告會	Prayer Meeting
--------	-----	----------------

週四 (Thursday)

9:30AM	姊妹查經團契	Sister Bible Study Fellowship
--------	--------	-------------------------------

週五 (Friday)

8:00PM	成人小組	Small Group
	兒童組	AWANA Club
	青少年組	Youth Group

English Worship Service

9:30AM

Praise in Song

Prayer

Welcome and Announcements

Hearing the Word of God

Luke 17:31-37

"World Mission, My Responsibility: HOW?"

Praise in Song

Benediction

Pastor Brian

Be Constant in Prayer

(Romans 12:12)

- Health and Safety – pray for the city of Wuhan and surrounding cities in China, as well as those who have been impacted by the spread of the Coronavirus internationally.
- For one of our international workers, Pastor T., who will be sharing with us on Sunday, 2/9.
- Missionaries and Suffering Saints All Over the World.
- The difficulties our country is facing: Impeachment, Conflict with Iran, Trade war with China and General Election in Nov.
- Pray for our church's theme "World Missions, My Responsibility".
- Pray for the Men's Conference. We are still working on the date due to speaker's availability. The speaker is Dr. Gene Getz.
- Pray for Rev. Kimsoon Tan's pending visit on Feb. 9th. He will preach on both worship services.

Community Groups

Families – Tuesdays at 7 PM. Contact Pastor Brian, brian@pcactexas.org

College and Young Adults – Wednesdays at 7PM. Contact Kevin Lin, kevinklin@outlook.com.

Men – Fridays at 8:30AM. Contact Clifton Coufal, cliftoncoufal@gmail.com.

Mommy FriYAY! – Fridays, 9:30AM-11:30AM. Contact Fiona Mah and Helen Quach.

Prayer Meeting – Fridays at 8PM, PCAC Library. Contact Jenny He.

Welcome!

1. **2nd Hour College and Adult Bible Study Today** – Join us in B101/102 immediately after service today. We continue our study through 1 Samuel, studying Chapter 25 today.
2. **Health Precautions** – As we monitor the spread and prevention of the Coronavirus, please take these health precautions to help keep PCAC safe. These are also generally good practices during the cold/flu season.
 - Individuals who return from China or SE Asia, please refrain from attending gatherings, and remain house bound for 10-14 days to ward off the potential incubation period.
 - If you develop a fever, coughing, weak limbs, breathing difficulties, seek a doctor immediately for treatment.
 - Refrain from shaking hands, instead greet one another without physical contact.
 - Wash hands frequently, and for at least 20 seconds.
 - Hydrate, drink plenty of water.
 - Optionally, wear an N95 mask to prevent airborne transmission.
3. **Lover's Banquet, Friday 2/14, 7-9PM at PCAC** – Come and celebrate love together over a catered dinner, fellowship, and worship. Our youth group will be the servers for the evening. The cost is \$10/person, and all funds will go towards youth summer missions. Childcare provided. Sign up with one of our pastors today!
4. **Community Groups** – Are you part of a Community Group? If not, prayerfully consider joining one. Contact Pastor Brian or any of the leaders listed at the top of the page, if you have any questions.

CHILDREN: Sunday 1st Hour 9:30-10:45AM, Sunday School 11-12:15PM, Friday AWANA 8-9:30PM.

YOUTH: Sunday School 11:15AM-12:15PM, Friday Night 8PM

5. **Youth go to your Sunday school classrooms for 2nd Hour.**
6. **Love, Sexuality, Relationships**– The LRS series has begun and will continue through February.
7. **Youth Bulletin Board** – To stay up to date on what's going on in the youth ministry, check out the youth bulletin board located in the hallway, near the Children Check-in counter.

中文堂崇拜程序
(上午十一時)

惟耶和華在祂的聖殿中，全地的人都當在祂面前肅敬靜默。
(哈二20)

進入榮耀

序 樂-----會眾默禱
宣 召-----敬拜團主席

以詩歌來敬拜

詩 歌-----一路就是榮耀與祂行-----會 眾
我有一位好朋友

禱 告-----敬拜團主席

詩 歌-----新的異象，新的方向-----會 眾
聖靈之歌

獻 詩-----我要頌揚/我確信-----詩 班

以聆聽神的話來敬拜

牧 禱-----常牧師

讀 經-----使徒行傳 2:1-11-----吳明友弟兄

信 息-----此語只應天上來-----傅牧師

回應詩歌-----祢的話-----會 眾

奉獻身心

為奉獻禱告-----吳明友弟兄

三一頌-----眾 立

阿 們 頌-----常牧師

家事分享

歡迎來賓-----吳明友弟兄

報 告-----吳明友弟兄

感 謝-----參與服事的弟兄姊妹-----常牧師

殿 樂-----會眾默禱

本週崇拜值理同工

講員：傅國朝牧師 司會：吳明友

敬拜小組：甯勝秋/鄭仙倫/劉嘉 司琴：李紋徽

詩班：指揮：郭美娜；司琴：高博

招待：羅曉慶/王麗榮/張揚 投影：韋梁鈺

音控：邱垂政/羅苑青/馬少彥/黃英哲/張峻峰

下週崇拜值理同工

講員：常思恩牧師 司會：王文寶

敬拜小組：第五組 投影：滕 菲

招待：羅曉慶/王麗榮/張揚

音控：邱垂政/羅苑青/馬少彥/黃英哲/張峻峰

歡迎新朋友！一次歡迎，永遠歡迎！會後請留步共享午餐。

教 會 訊 息

1. 小組長會議今天下午 1:00-2:30 在 120 教室舉行，請組長與副組長們準時參加。
2. 下次浸禮將於 4/12 復活節主日舉行，4/19 主日將歡迎新會友。有心受浸或申請會籍的弟兄姊妹，請與牧者聯絡，或到辦公室拿申請表格。
3. 謝謝大家的奉獻，在財務上的支持。2019 年奉獻收據已經發出或以電子郵件送出，如果還沒收到，請到辦公室領取。若發現錯誤，請儘早向辦公室查詢更正。
4. 冬季班成人主日學課程計有：
 - (1) B105 基要真理~講師：王文寶/孔令華/趙丹博
 - (2) B110 如此我信《新生命, 新生活》
講師：金成光/趙明淑/鄧健幗/劉納
 - (3) B103 新約神學綜覽(上)~講師：常思恩牧師
 - (4) B109 出埃及記(下)~講師：陳義文/張芳麗
 - (5) B113 聖經系統研究(耶利米書)~講師：沈晉作
 - (6) B107 保羅書信《一》~講師：李友義/傅世昌
 - (7) B108 在基督裡教養兒女(注：人數已滿)
講師：傅牧師/傅師母/張健/樊萬智
 - (8) B111 從創世到大洪水(2)~講師：李東清/關世康
5. 本週二(1/28)晚上 8-9:30 在教育樓 B101-102 教室預查何西阿書導論和 1-2 章，由傅牧師帶領，請正副小組長及帶領查經者準時出席。
6. 本週三(1/29) 7:30PM 禱告會在 120 教室舉行，由張芳麗姊妹帶領，請前來共同守望。
7. 1/30(週四) 姊妹會查經班上午 9:30 開始，查考列王紀下第 18-20 章，歡迎願意學習上帝話語的弟兄姐妹和朋友們參加。
8. 1/31(週五)晚上 8 時小組聚會，查考何西阿書導論和 1:1-9。
9. 二月份午餐由雅各/彼得組負責，週五晚上嬰幼兒由喜樂組幫忙看顧。
10. 2/14(週五)晚上 7-9 教會將舉辦情人晚宴，由青少年當侍應，參加者每人\$10，所有小費將捐做青少年暑期短宣基金。當晚備有孩童看顧。
11. 今天下午所有球類活動照常。

代 禱 事 項

1. 請為歐陽舜弟兄、鄧伯母、劉紅英、李美雅、伊雪麗、蘇玲華和傅伯母的健康代禱。求神醫治，使其早日康復。

2. 請為新一屆的治理同工代禱，求主保守並使用。
3. 請為教會的禱告會復興代禱，求神賜下懇切禱告的靈。
4. 請為二月十四日的情人晚宴籌備禱告。
5. 兒童事工 Valerie See 跟教會續約一年，願主大大使用她。

上週聚會出席人數 Last Week's Attendance

Worship 主日崇拜	358	Sunday School 主日學	168	Groups Meeting 小組聚會				187
Mandarin 中文崇拜	218	Mandarin 中文	51	仁愛 10	喜樂 13	和平 7	忍耐 20	
English 英文崇拜	93	English Adult 英文(成人)	20	恩慈 14	信實 10	溫柔 7	信心 9	
Children 兒童崇拜	43	English Youth 英文(青少年)	42	馬太 6	馬可 8	路加 7	雅歌 11	
Nursery 幼兒崇拜	4	Children 兒童	55	司提反 15	拿但業 10	恩典 38	安提阿 2	
Adult Choir 成人詩班	15	Prayer Meeting 禱告會	14	雅各/彼得 7	GEL (青少年) 33	AWANA (兒童) 24		
Canaan Fellowship 迦南團契		Sister Bible Study Fellowship 姊妹查經班	31					

上週奉獻與本月累積 Offering Report

	1/5	1/12	1/19	1/26	本月累積 Month	月需 Need
經常 General	43472	3137	6968		53577	42784
宣教 Mission	300	911	200		1411	6375
建堂 Building						
租借 Renting		100	400		500	
午餐 Lunch	405	407	456		1268	
Awana						
聖經 Bible		25			25	

十二月份經常費收入 (December General Fund Income) : 90,277.39
 十二月份經常費支出 (December General Fund Expense) : 56,064.60
 十二份結餘 (December Balance) : 34,162.79
 累積結餘 (YTD Balance) : 28,230.31